

## **Roads (Works, Use and Compensation) Ordinance (Chapter 370)**

### **Amendment Scheme annexed to Plans Nos. 209506/GZ/201 to 209506/GZ/204 describing the proposed amendments to PWP Item No. 7822TH Cross Bay Link, Tseung Kwan O**

#### **Amendments under section 7**

#### **General Description of the Proposed Amendments**

Under powers delegated by the Secretary for Transport and Housing under section 3(3) of the Roads (Works, Use and Compensation) Ordinance (Chapter 370) (“the Ordinance”), the Permanent Secretary for Transport and Housing (Transport) proposes to amend the scheme annexed to Plans Nos. 209506/GZ/201 to 209506/GZ/204 (“the Plans”). The Plans and scheme were referred to in G.N. 2568 published under section 8(2) of the Ordinance on 10 May 2013 and 16 May 2013. The proposed amendments are stated hereunder as **underlined and bold-typed** and are required to describe the Government foreshore and sea-bed in respect of which the Permanent Secretary for Transport and Housing (Transport) proposes that powers under section 17 of the Ordinance may be exercised.

#### **Roads to be Closed and Government Foreshore and Sea-bed to be Reclaimed**

2. For the purposes of or incidental to the works or the use, the Permanent Secretary for Transport and Housing (Transport) proposes that powers under section 17 of the Ordinance may be exercised to close permanently or temporarily sections of the existing carriageways, cycle tracks, footpaths,

central reserves/refuge islands, amenity areas and open space or parts thereof; **and to reclaim the Government foreshore and sea-bed** within the limit of works area as shown on the Plans. Temporary alternative accesses will be provided and temporary diversions will be carried out during the construction period as and when required. Further notice, setting out the manner in which such carriageways, cycle tracks, footpaths, central reserves/refuge islands, amenity areas and open space or parts thereof are to be closed, **and such Government foreshore and sea-bed are to be reclaimed**, will be issued under section 18 of the Ordinance as and when required.



(Joseph Y T LAI)

Permanent Secretary for Transport and Housing  
(Transport)

14 March 2014

道路(工程、使用及補償)條例(第 370 章)

附連於圖則第 209506/GZ/201 至 209506/GZ/204 號的修訂計劃

說明工務計劃項目第 7822TH 號

將軍澳跨灣連接路的建議修訂

根據第 7 條規定作出修訂

建議修訂的一般說明

運輸及房屋局常任秘書長(運輸)，根據運輸及房屋局局長按《道路(工程、使用及補償)條例》(第 370 章)(下稱「該條例」)第 3(3)條所授權力，現擬修訂附連於圖則第 209506/GZ/201 至 209506/GZ/204 號(下稱「該等圖則」)的計劃。該等圖則及計劃已在 2013 年 5 月 10 日及 2013 年 5 月 16 日，根據該條例第 8(2)條的規定而刊登的第 2568 號政府公告提及。建議修訂的內容於下文以間線和粗體顯示，旨在說明運輸及房屋局常任秘書長(運輸)建議就政府前濱及海床行使該條例第 17 條賦予的權力。

封閉道路以及填平政府前濱和海床

2. 運輸及房屋局常任秘書長(運輸)建議行使該條例第 17 條賦予的權力，為工程或使用或附帶事宜的目的，永久或暫時封閉該等圖則所示施工區界限內現有行車道、單車徑、行人路、中央分隔帶／安全島、美化市容地帶和休憩用地的部分路段／範圍或其部分；以及填平該等圖則所示施工區界限內政府前濱和海床。在施工期間，當局會視乎情況另行提供臨時通道和實施臨時改道。如有需要，當局會根據該條例第 18 條的規定另行發出公告，說明封閉該等行車道、單車徑、行人路、中央分隔帶／安全島、美化市容地帶和休憩用地或其部分，以及填平該等政府前濱和海床的情況。

2014 年 3 月 14 日

運輸及房屋局常任秘書長(運輸)黎以德